

New CNF Nursing Scholarships Available This YEAR!



Lundbeck Canada Inc. Mental Health Nursing Awards

These new scholarships are awarded to registered nurses pursuing graduate studies at the Master's or PhD level with a focus in mental health care.

Continuing to Advance Leadership and Innovation in Canadian Nursing Informatics

Dr. Kathryn J Hannah Nursing Informatics Scholarship



Dr. Kathryn J Hannah Nursing Informatics Scholarship

This new scholarship will be awarded to a Canadian nurse who is pursuing graduate education to continue to advance leadership and innovation in nursing informatics and is named in honour of internationally recognized nursing informatics pioneer, Dr. Kathryn J Hannah.



Beverley and John Carl Scholarship

This new scholarship is awarded to a British Columbia Nurse Practitioner that demonstrates outstanding nursing leadership and is enrolled in a nurse practitioner program in BC.



Manitoba Registered Nurses Centennial Legacy Scholarship

This new scholarship is available to Manitoba residents who are registered on the practicing register of the College of Registered Nurses of Manitoba. The Scholarship shall provide support to registered nurses in Manitoba from all domains of practice pursuing graduate studies at the Master's or PhD level.

2016 Scholarship Application Deadline: March 31st

Visit cnf-fiic.ca to apply for over 60 nursing awards!

Nouvelles bourses d'études en sciences infirmières de la FIIC offertes cette ANNÉE



Bourse d'études infirmières en santé mentale Lundbeck Canada Inc.

Ouverte aux infirmières/infirmiers œuvrant en santé mentale qui font des études de maîtrise ou de doctorat.

Continuing to Advance Leadership and Innovation in Canadian Nursing Informatics

Dr. Kathryn J Hannah Nursing Informatics Scholarship

Canadian
Nurses
Foundation  Fondation des
infirmières et
infirmiers du Canada



Bourse d'études en informatique infirmière Kathryn J Hannah

Cette nouvelle bourse est offerte aux infirmières/infirmiers canadiens qui font des études supérieures afin de faire progresser le leadership et l'innovation en informatique infirmière ; elle porte le nom de Kathryn J Hannah, pionnière mondialement reconnue de l'informatique infirmière.



Bourse Beverley et John Carl

Cette nouvelle bourse est offerte aux infirmières praticiennes/infirmiers praticiens de la Colombie-Britannique qui font preuve d'un leadership infirmier exceptionnel et qui sont inscrits à un programme d'infirmière praticienne/infirmier praticien en Colombie-Britannique.



Bourse du centenaire de l'Ordre des infirmières et des infirmiers du Manitoba

Cette bourse est offerte aux résidents du Manitoba qui sont inscrits à titre d'infirmières/infirmiers en exercice dans cette province dans tous les domaines de pratique et qui font des études de maîtrise ou de doctorat.

Date limite de soumission des demandes de bourses 2016 : 31 mars

**Allez à cnf-fiic.ca pour poser votre candidature à plus de 60 bourses
en sciences infirmières**